
莊 嚴 寺  佛 七  消 災 、 超 薦 及 設 齋 供 眾 登 記 表 
� 以下資料非常重要，請您務必以正楷填寫清楚。 Please print clearly.  

1. 消災牌位 Red longevity paper（一牌位以二人名為限） 

姓  名 Name 隨喜金額 姓  名 Name 隨喜金額 

    

    

    

2. 超度牌位 Yellow memorial papers   隨喜金額 Donation (any amount)：$___________ 
超  度  項  目 Description    陽上 (家屬或付款人姓名) Donor 

個人歷劫父母師長暨冤親債主  

_______________ 氏歷代祖先  

亡者姓名：  

亡者姓名：  

□嬰靈 □地基主  

3. 設齋供眾 Vegetarian meal sponsor (for all participants)      
   法會期間供養與會大眾修道食糧  

供 齋 名 稱 姓  名 Name 供 齋 名 稱  姓  名 Name 

三寶齋 一堂 $500  如意齋 一堂 $200   

福慧齋 一堂 $400  羅漢齋 一堂 $100   

吉祥齋 一堂 $300  平安齋 (自由樂捐)  

供養法師(自由樂捐)  供花（自由樂捐）  
___________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

◎請於您寄出此表格的同時，附上回郵信封，寫明您的地址、姓名，我們將更方便及無誤的寄感謝狀給您。 
  （本單位為正式向政府註冊之宗教團體，此感謝狀可退稅。） 
◎請在郵寄的信封上，寫上「佛七」，以便盡速處理信件，謝謝！        
◎支票抬頭請寫 B.A.U.S. ，備註欄請註明「佛七」 

信眾編號 File No.：                更改地址 New Address：                       
                     郵寄標籤上的編號                                                        

中文姓名 Chinese Name：                     英文姓名 English Name：                      

總金額 Total：$            □支票號碼 Check No.：               □現金 Cash                     

電話 Tel.：                            手機 Cell Phone：                     傳真 Fax：  
                                                                                                             
此欄請勿填寫（執事人員專用） Do not write below this line (For official use only) 

收據號碼 Receipt No.：             經手人簽名 Received by：              日 期 Date.： 



美國佛教會 莊嚴寺 2011 年 禪淨雙修 佛七法會 
    

佛說般舟三眛經云佛說般舟三眛經云佛說般舟三眛經云佛說般舟三眛經云：：：：立一念立一念立一念立一念    信是法信是法信是法信是法    隨所聞隨所聞隨所聞隨所聞    念其方念其方念其方念其方    宜一宜一宜一宜一念念念念    斷諸想斷諸想斷諸想斷諸想……………………    
    

    念佛三眛強調心外有佛，而後精進用功。把心繫在念佛上，直到心中沒有雜念煩惱時

，佛就會自然和我們相應；就算是不求阿彌陀佛的接引，我們也會身置淨土世界。體驗極

樂世界般的清淨莊嚴。 

    佛七中，將由主七和尚以開示淨土宗寶典「般舟三眛經」為主，並闡述如何透過攝心

的經行、兼用佛隨念及淨土禪法來指導我們如何在自己的心念上下功夫，培養正念而增長

信念，若心念正確才能增長「信」，體會及感應佛的偉大，而讚嘆諸佛的不可思議功德。 

    圓滿日施放三時繫念一堂，惟願法界存亡等罪消除同生淨土，念佛功德無量，為在世

者祈福慧增長、過往者蓮品高昇。 

    並為利法會大眾，法會期間敬設長生祿位及往生蓮位及設齋供眾、供僧、供花。若不

克前來參加，欲隨喜功德或供齋，廣求福田，歡迎將支票寄至莊嚴寺。支票抬頭請開

B.A.U.S 並請註明用途。 
 

主七和尚： 莊嚴寺方丈  法曜法師 

日    期： 2011 年 12 月 24日至 31 日圓滿 

          （12/24 星期六 2:00 PM 報到，4:00 PM 儀規講解、灑淨、開示） 

※12 月 31 日 2:00PM 舉行【三時繫念】超薦佛事一堂 

佛七盛會難逢，以禪修的方式領導入信念佛，欲參加佛七者請從速，詳情請上美佛會網站

www.baus.org 並請詳閱報名簡章及配合事項。 

亦可洽電詢問服務台 845-225-1819 x101.105。 

需交通者請洽電: 718-888-1016(一帆旅遊巴士)或私人車行 646-246-1898(Amy) 

 

Chuang Yen Monastery Amitabha’s Pure Land Retreat 2011 
 

The Pureland tradition believes that by reciting the name of the Amitabha Buddha single-mindedly, one 
can be reborn in the Western Pureland where enlightenment is guaranteed. This year's seven-day 
Amitabha session will be led by the abbot of Chuang Yen Monastery, Venerable Fa Yao. Apart from the 
chanting and recitation, the participants will have a chance to hear Venerable Fa Yao’s dharma lectures on 
Pratyutpannasamadhi sutra among other Pureland sutras. He emphasizes the importance of establishing 
mindfulness and contemplating the virtue and merit of the Buddha in the practice, and the aspect of 
cultivating faith in the Western Pureland and the Amitabha Buddha.  
 

Date: Dec. 24 to Dec. 31, 2011 
 

Languages: Chinese and English. The Chanting will be in Chinese with English texts available. Dharma 
talks will be given in Chinese with English translations available if needed. 
 

Note: Longevity and memorial tablets will be available during the dharma session for merit sharing. 
Donations for the tablets are welcome. Lantern raising will also be available. If you would like to make 
any donations for meal offerings during the retreat, please inform the monastery before the dharma 
session. You are welcome to be a sponsor even if you can not participate. Please specify on your check the 
purpose of your donation and make it payable to BAUS. 
 

Contact: 
Phone: 845-225-1819 Ext.101or105    E-Mail: cym@baus.org    Website: www.baus.org 

 


